
Referat fra Afdelingsbestyrelsesmøde 5 & 6 torsdag den 15. August 2019  

Deltager: Betina Dalsgaard, Stine Klitgaard, Poul Cramer og Christina Sørensen  

1. Valg af dirigent. 

Christina er valgt. 

2.  Gennemgang af referatet fra afdelingsbestyrelses- mødet den 06.06.2019.  
Referatet er ikke kommet på hjemmesiden endnu. Stine følger op. 

3. Godkendelse af dagsorden 
Enstemmigt godkendt. 

4. Nyt fra afdelingen 
Intet nyt. 

5. Nyt fra administrationen.  
Poul blev kontaktet af Kent for at godkende datoen til Afdelingsmødet på Medi den 24. September 
2019.  
Afdelingsbestyrelsen bliver inviteret til gennemgang af budgettet inden afdelingsmødet. Vi 
afventer dato. 

6. Nyt fra beboerne 
Intet nyt. 

7. Fremtidige aktiviteter i afdelingen 
a. Evaluering af fællesspisningen den 2. Juli 2019.  
Det var en hyggelig aften med 20 fremmødte. Der var 3 nye beboer med til spisningen. Det var 
dejligt at der var nye ansigter med. Det har stort set været de samme der deltager i 
fællesspisningen.  Prisen for voksne er 20 kr. Børnene spiser gratis. Bestyrelsen har valgt nogle 
hverdagsretter. Den 2. Juli var det mexicanske pandekager og Kathy havde lavet lækker dessert 
(igen).  

b. Planlægge næste fællesspisning tirsdag den 3. September 2019 

c. Sommerfesten den 31. August 2019 
Vi har derfor valgt at aflyse sommerfesten. En del beboer har meldt ud at de er forhindret.  

d. Dato for næste gåtur med naboer 
Vi har besluttet at gåturene for eftertiden vil blive slået op på Facebook.  

e. Næste nabo kaffe  
Vi har besluttet at gåturene for eftertiden vil blive slået op på Facebook.  

g. Diskutere hvad der skal med på budgettet næste år 



- Snerydning 

- Huslejestigning 

- Budget for afdelingsbestyrelsen til afholdelse af aktiviteter som fællesspisning, leje af lokaler, 

juleafslutning, møder m.m.  

Afdelingsbestyrelsen vil også sende spørgsmål til boligforeningen omkring renoveringerne for afd. 

5 & 6 som skal stilles på Afdelingsmødet i september på Medi. 

h. Velkomstfolder til nye beboere – Kathy vil gerne se på det og have fremsendt fil. 

Formanden Poul sender den originale fil til Kathy. 

i. Eventuelt 

Betina har valgt trække sig som næstformand, men vil gerne stille op som suppleant. 

Christina stiller op til bestyrelsen. 

 

 

 


